


Thompson's[®]
An Englishman in Bordeaux

Limited series



Thompson's[®] *Sauternes finished*
Blended Scotch Whisky

Thompson's MacTavish tartan

L'ABUS D'ALCOOL EST DANGEREUX POUR LA SANTÉ. À CONSOMMER AVEC MODÉRATION.

3700 Bottles



Thompson's®

An Englishman in Bordeaux



- Blended Malt Scotch Whisky
- 2 Years Sauternes finish, *Chateau Labouade*
- Rated 90/100 in blind taste test by Andreas Larsson, best sommelier in the world 2007
- Distilled in 2011, bottled in 2016
- Limited to 3700 bottles world wide
- Numbered bottles
- Non chill filtered / Natural Colour
- Features Thompson Red Tartan

Un nez équilibré, avec des notes de chêne, vanille, nougat, beurre, fruits et noix. En bouche, des arômes de miel, fruits secs et épices, avec de subtiles notes de cuire. "Final vraiment long et puissant, avec du chêne doux, de la vanille et des notes de noix" 90/100 par Andreas Larsson, meilleur Sommelier du monde, pour www.blindtasted.com. Affiné pendant 2 ans dans des fûts de Sauternes du Château la Bouade.

The nose is finely balanced with oak, vanilla, nougat, butter, fruit and nuts. The palate has notes of honey, dried fruits and spices, with subtle hints of leather. "Really long and powerful finish, with some sweet oak, vanilla and nutty notes" 90/100 by Andreas Larsson, best Sommelier of the world, for www.blindtasted.com. Finished for 2 years in Sauternes casks from *Château la Bouade*.



STRAIGHT



GLASS STOPPER



Scotland

43% abv



Andreas Larsson

Andreas Larsson
Best sommelier in the world 2007



www.thompsons.fr

Thompsons Spirit